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Protokół 

z obrad XIX sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 800 w Sali nr 1 Starostwa Powiatowego w 

Górze . 

Rada obradowała w składzie 14 osobowy. Radny nieobecny – Jacek Szczerba. 

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper, rozpoczęto od odegrania 

hejnału Góry. Następnie przewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Skarbnika oraz  Radnych. Sesja 

została zwołana na wniosek Burmistrza Góry. W związku z sytuacją epidemiologiczną w sesji nie brali 

udział goście. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono 

quorum.  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz poinformowała, że Gmina Góra dostała dofinansowanie z RPO 2014-2020. Złożono wniosek 

i otrzymano dofinansowanie na kanalizację deszczową, blisko milion złotych. Jeszcze dziś uchwała musi 

zostać odesłana do Urzędu Marszałkowskiego, nie podjęcie uchwały oznacza rezygnacje z 

dofinansowanie. Wybudowana zostanie kanalizacja deszczowa na ul. Chabrowej ( dofinansowanie 

około 175 tyś zł maksymalnie), budowa kanalizacji deszczowej ul. Liliowa (dofinansowanie około 225 

tyś zł. maksymalnie), budowa drogi łączącej ul. Przemysława II z ul. Dąbrówki ( dofinansowanie około 

65 tyś zł.), teren przy garażach ul. Dąbrówki ( dofinansowanie około 458 tyś zł). po podjęciu uchwały 

zostanie ogłoszony przetarg. Utwardzenie terenu przy garażach odbędzie się częściowo z materiału 

rozbiórkowego.  

Adam Chmiel zaproponowała aby do porządku obrad wprowadzić punkt wolne głosy i wnioski.  

Przewodniczący poinformował, że  musi się zgodzić na to wnioskujący.  

Burmistrz prosiła aby zadawać istotne pytania na piśmie. Jeśli wnioski będą krótkie to nie widzi 

przeszkód aby zmienić porządek obrad.  

Przewodniczący poinformował, że będzie to punkt 3 porządku obrad,  

Rozpoczęto głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach.  

W wyniku głosowania 14 głosami za przyjęto zmieniony porządek obrad.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie.  
2. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020.  
3. Wolne głosy i wnioski.  
4. Zakończenie obrad.  
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Ad. 2 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020.  
 
Wobec braku pytań zamknięto dyskusję i rozpoczęto procedurę głosowania.  
 
W wyniku głosowania 14 głosami za przyjęto uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy Góra na 
rok 2020.  
 

Ad. 3 Wolne głosy i wnioski. 
 
Adam Chmiel chciał przeczytać jeden z protokołów z zeszłorocznej sesji i nie znalazł protokołu na BIPie. 
Czym jest to podyktowane? Czy nie umieszczamy na stronie protokołów?  
 
Przewodniczący poinformował, że wszystkie protokoły są, była zmiana BIPu.  
 
Bartłomiej Czyż poinformował, że należy kliknąć w zakładkę BIP do 4.11.2019.  
 
Burmistrz poinformowała, że była zmiana BIPu, przyznała rację radnemu Czyżowi. Można to wyjaśnić 
po sesji, Pani Kierownik wyjaśni jak się wchodzi.  
 
Maciej Liśkiewicz podziękował za bieżące uzupełnianie ubytków w jezdni na ul. Piastów. Poprosił o 
uzupełnienie ubytków w Goli Górowskiej, droga jest jak „ser szwajcarski”.  
 
Burmistrz poinformowała, że jest to droga powiatowa. Będzie interwencja w tej sprawie. 
 
Leszek Ciastoń podziękował Radnym za obecność. Zwrócił się do Radnych, po ostatniej sesji w 
śmietniku zauważył razem z Panią Burmistrz nową maseczkę, zapakowaną w woreczek jeszcze. Prosi o 
szanowanie działań Pani Burmistrz.  
 
Henryk Drozdowski zapytał czy gmina planuje dezynfekcje ulic, parków itp. 
 
Burmistrz powiedziała, że zastanawia się nad efektami tego. Jedną ofertę już przeanalizowano. 
Samochód, który rozpyla materiał dezynfekujący przejedzie 20 km, koszt tego wyniesie 12 tys zł netto. 
40 km to koszt 16 tys zł netto, cena nie obejmuje materiału. TEKOM dysponuje tego typu środkami, 
zorientujemy się jaka była by cena. Środki pochodziły by z zarządzania kryzysowego. Przeanalizujemy 
to ale nie wiemy czy będzie to efektywne. Zastanawiamy się czy to przyniesie efekt, duże koszty. Po 
analizie zobaczymy. Jeśli chodzi o maseczki to było pewne, że w jakimś stopniu pomogą, 80% osób 
przechodzi bezobjawowo. Wystarczy kichnięcie, podanie ręki aby się zarazić. Teraz niektóre gminy 
mają problem aby zakupić takie maski. Zakupiono specjalistyczne maseczki z filtrami oraz kombinezony 
dla ratowników, policjantów. Dotarła do nas jedna partia, druga będzie gotowa dopiero w połowie 
maja. Nie ma maseczek takich. Co do dezynfekcji, nie wiemy czy to przyniesie efekt. Specjaliści się 
wypowiadają, że musiałoby być to robione co pół godziny. Burmistrz zapytała o zdanie radnych, poparli 
jej zdanie. Lepiej pomagać osobom z pierwszej linii frontu przekazując im sprzęt. 
 
Bartłomiej Czyż stwierdził, że miało by to jakiś sens gdybyśmy mieli komunikacje miejską.  
 
Burmistrz poinformowała, że codziennie odkażane są parkometry. Lekarze, pielęgniarki są na pierwszej 
linii frontu, Burmistrz jest pełna podziwu dla nich, narażają się. Ostatnio na sesji pytano komputery dla 
szkół. Zakupiono 32 laptopy, dostaliśmy 70 tyś zł dofinansowania. Komputery są już na wyposażeniu 
szkół. 
 
Przewodniczący przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych.  
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Burmistrz poinformowała, że w tym miesiącu wejdzie wykonawca na budowę ronda oraz budowę 
ścieżki do Kłody Górowskiej. Wypompowano już część wody ze zbiornika przy ul. 
Sportowej/Mickiewicza. Wykonawca szykuje się do realizacji zadania. Wędkarze są chętni aby zarybić 
ten zbiornik. Będzie coś pięknego. Zaplanowane zadania staramy się realizować. Podziękowania dla 
radnych za  zaangażowanie. Bez zastrzeżeń przebiega budowa światłowodów oraz drugostronnego 
zasilania. Do 20 kwietnia ma być wydana decyzja Ministra co do budowy obwodnicy Góry. Wojewoda 
Obremski osobiście dzwoni i pyta w czym może pomóc, stara się bardzo.  
 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Prot. M.Sz 


